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Referent: Heidi 
 
Mødedato: 18. september 2024 

Fremmødte: Heidi, Pascale, Helle, Thomas og Jan 
 Afbud: Christine og Lisbeth 
 
 
Emne: Foreningens drift   
 
  

 
Referat fra sidste møde. 
Godkendt. 
 
 
 
Når man går ind på den gamle hjemmeside, skriver den ”dette er lidt pinligt, er det ikke?” 
Hjemmesiden er endeligt lukket helt, Pascale tjekker at der ikke er links rundt omkring til 
den gamle. 
 
 
 
Nyt Danfoss logo. Pascale vil kontakte Søren Lintrup for at høre, om han ved mere omkring 
dette.  
Det er ikke lykkedes at få fat på Søren, Pascale prøver igen.  
 
 
 
Vi er nysgerrige på, om man kan se antal besøgende på den nye hjemmeside. 
For august måned har der været 335 sessioner, hvoraf 214 er nye. 91 gange er siden 
fundet via Google.  
 
 
 
De tunge håndvægte er placeret foran spejlet, hvilket blokerer udsynet i spejlet lidt, men 
optimalt i forhold til løft og vrid i kroppen når de bruges. Vi snakker en del om placering og 
indretning af lokalet og går en runde. 
 
 
 
Der bestilles en ny mavebænk, som i skrivende stund er modtaget og sat op til brug. 
Den gamle havde ikke så mange ergonomiske indstillinger.   
 
 
 
Der er forslag til opsætning af tv-skærme i cardio området.  
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Forretningsordenen læses op og gennemgås. Vi laver rettelser til, vi må skrive hvad vi vil i 
den.  
Thomas havde den nye forretningsorden med. Den blev underskrevet af alle fremmødte.  
Vi skriver også under på listen af bestyrelsen som Jan har med.  
 
 
 
Jan bedes kontakte banken, Helle og Pascale ønsker kigge adgang til kontoen.  
Og Jan bedes også undersøge om muligheden for at Pascale kan få adgang til at kunne 
betale regninger.  
Jan forhører banken. 
 
 
 
pt. er der ikke mange deltagere til de forskellige hold. Vi prøver at lave mere reklame for 
dem. Vi snakker om, at det kan skyldtes vejret endnu er godt.  
 
 
 
Veteraner får tilsendt en mappe fra Danfoss med forskelligt indhold og info. Helle vil 
undersøge muligheden for, at en reklame for GYM kan komme med i mappen.  
 
 
 
Vi snakker løst om en hyggedag med bestyrelsen og instruktører.  
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 

    


